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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
készült a bizottság 2012. december 14-i 

rendkívüli, nyilvános üléséről 
 
 
Az ülés helye:  XV. kerületi Polgármesteri Hivatal, C. épület, Díszterem 
 
Jelen van:  3 fő (Bárdosi György, Király Csaba, Major Sándor) 
 
Meghívottként jelen van:    Herczeg István mb. irodavezető 
 
 
 

Bárdosi György: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a 
bizottság 3 fő bizottsági tag jelenlétével határozatképes. Illés Géza kórházban van, jobbulást 
kívánnak neki. Kérdés, hozzászólás hiányában szavazást kér az előterjesztett napirend 
elfogadásáról. 
 
TVÉKB 315/2012. (XII.14.) sz. határozat 
 

A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság elfogadja 
az előterjesztett napirendi pontokat és azok tárgyalási sorrendjét. 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, egyhangú) 
 
 
Elfogadott napirend: 
 

1. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat rövid- és középtávú sportfeladatairól 
(Ikt.sz: 117-408/2012.  sz. anyag) 
Előterjesztő: László Tamás polgármester 
Előadó: Herczeg István mb. irodavezető 

 
2. Előterjesztés a XV. kerületi önkormányzati fenntartású iskolák állami 

fenntartásba történő átadásáról - átvételéről (Ikt.sz:117-434/2012.  sz. anyag) 
Előterjesztő: László Tamás polgármester 
Előadó: Herczeg István mb. irodavezető 
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1. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat rövid- és középtávú sportfeladatairól 
(Ikt.sz: 117-408/2012.  sz. anyag) 

 
 

Bárdosi György: Megadja a szót az előterjesztőnek szóbeli 
kiegészítésre. 

 
Herczeg István: Az előterjesztő szándéka, illetve a képviselő-testület 

döntése, hogy régi-új alapokra helyezik a kerület sportéletét. A koncepció tartalmazza a rövid 
távú feladatokat, melyek azonnal megoldandók, illetve a hosszabb távú terveket. Készült egy 
vitaanyag, amelyet januárban akarnak a szervezetek elé bocsátani, ezzel lehetőséget adnak a 
véleménynyilvánításra. Az ezek alapján elkészített koncepció februárban kerül a testület elé. 
Ahhoz, hogy a koncepcióban megfogalmazottaknak meg tudjanak felelni, át kellett nézni az 
alapító okiratot, a tárgyi- és személyi feltételeket. Az előterjesztés régi-új feladatokat delegál 
az ISK-nak. A sportfeladatok ellátása már korábban is az Ifjúsági és Sportközpontban történt, 
és fokozatosan került át a Polgármesteri Hivatalhoz. Az elképzelések szerint a 
sportkoncepcióban a sportszakmai munka irányítója az ISK lenne, a Polgármesteri Hivatal a 
felügyeleti, ellenőrzési feladatokat látná el. Első lépésként az alapító okiratot kell módosítani, 
amit egyrészt jogszabályi kötelezettség indokol, másrészt be kell venni az okiratba az új 
feladatokat. Az új feladatok ellátásához a létszámot 4 fővel javasolják megemelni. Az ISK 
teljes körű átvilágítását a képviselő-testület megtárgyalta, júniusban elfogadta. Az elkészült 
intézkedési tervet a képviselő-testület elé terjesztik. Felmerült a Pénzügyi és Jogi Bizottság 
ülésén, hogy sok feladat szerepel a koncepcióban. Az előterjesztő minden lehetőséget fel akart 
vázolni. Az igénybe vevő dönti el, mit vállal fel. 
 

Bárdosi György: Kéri a kérdéseket az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 

Király Csaba: Több helyen általánosságban fogalmaz az előterjesztés: 
több feladat átkerül a hivatalból az ISK-ba. Mik ezek a feladatok? Álláshelyek száma 4 fővel 
nő. Mi az adminisztrátori munkakörön kívül a 3 ember munkaköre?  
 

Major Sándor:  Ha az iskolák állami fenntartásúvá válnak, hogy fogják 
támogatni az iskolákon keresztül a sportot?  
 

Bárdosi György: Az engedélyezett álláshelyek száma 4 fővel megnő 
az ISK tekintetében. Nem ennyivel csökken azonban a hivatal létszáma. A Pénzügyi és Jogi 
Bizottság ülésén elhangzott, hogy a 10. határozati javaslat pontosításra szorul. A terület 
felügyeleti része itt marad a hivatalban. Aki átmegy az ISK-hoz, közalkalmazotti 
jogviszonyba kerül. 
 

Herczeg István: Jegyző asszonnyal egyeztetést folytattak. Az 
intézmény vezetője kikérheti a munkatársakat, akikre igényt tart, ezt jegyző asszony 
elfogadhatja vagy elutasíthatja. Konkrét feladatnak számít például a nyári tábor szervezése, 
ami kikerül az ISK-hoz. Létrejön 10 műfüves pálya, ezek gondozása szintén idekerül, nem a 
GMK feladata lenne. Szakfeladatok közé olyan feladatok jönnek, amik eddig nem voltak. 
Ketté kell választani a mindennapos sportot, valamint a diák és helyi sportot. Előbbi a 
fenntartó állam feladata lesz, utóbbi pedig az önkormányzaté marad. A testület döntése, 
mennyire akar részt venni a megvalósításban.  
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Bárdosi György: A 10. határozati javaslatra vonatkozóan lesz 
módosítás? 
 

Herczeg István: Nincs szükség változtatásra. 
 

Bárdosi György: Hozzászólások hiányában szavazást kér az 
előterjesztés támogatásáról. 

 
 

TVÉKB 316/2012. (XII.14.) sz. határozat 
 

A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalásra javasolja a képviselő-testületnek a XV. kerületi Önkormányzat rövid- és 
középtávú sportfeladatairól szóló előterjesztést. 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2012. december 14. 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, egyhangú) 

 
 
 
 

2. Előterjesztés a XV. kerületi önkormányzati fenntartású iskolák állami 
fenntartásba történő átadásáról - átvételéről (Ikt.sz:117-434/2012.  sz. anyag) 

 
 

Bárdosi György: Megadja a szót az előterjesztőnek szóbeli 
kiegészítésre. 
 

Herczeg István: Az előterjesztés a hivatal átszervezését érinti. 
Jogszabály mondja ki, hogy azokkal a feladatokkal, amelyek átkerülnek a tankerületi 
igazgatósághoz, az álláshelyeknek, illetve a tárgyi eszközöknek is át kell kerülniük. A 
hivataltól 2, a GMK-tól 3 álláshelyet vesz el a tankerület. Az igazgatóság ideiglenesen a 
Károly Róbert iskola Sződliget utcai épületébe költözik, majd véglegesen a Czabán Samu 
Általános Iskola kihasználatlan szárnyába, amennyiben így dönt a képviselő-testület.  
 

Bárdosi György: Az említett épületszárny az utcáról szinte 
közvetlenül elérhető. Célszerű megoldásnak tartja az elhelyezést, mert egy központ közeli 
helyszínről van szó, és egy majdnem kihasználatlan épületszárny egy része használatba kerül.  
 

Király Csaba: Korábban nem volt szó arról, hogy ide kerül a 
tankerület. 
 

Herczeg István: Jogszabályi kötelezettségnek tettek eleget.  
 

Bárdosi György: Szavazást kér az előterjesztés támogatásáról. 
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TVÉKB 317/2012. (XII.14.) sz. határozat 
 

A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalásra javasolja a képviselő-testületnek a XV. kerületi önkormányzati fenntartású 
iskolák állami fenntartásba történő átadásáról - átvételéről szóló előterjesztést. 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2012. december 14. 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, egyhangú) 

 
 
Dr. Balogh András: Megköszöni a bizottság részvételét, az ülést 

bezárja.  
 
 

K.m.f.  
 
 
 
 
 

Varga Mónika Bárdosi György 
bizottsági titkár alelnök 

 


